

CirNo.72/AAAS/AY2021-2022/JANUARY

Date: 20th January 2022

Dear Parents,

أولياء الأمور الكرام،

Following directives by the Abu Dhabi Emergency Crisis and Disasters Committee regarding the physical return to schools, it has been decided by the relevant authorities that a staggered physical return to school will come into effect as follows:

نتمنى لكم ولأحبائكم دوام الصحة والعافية.

نود إعلامكم بناء على التوجيهات الصادرة عن الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ و الأزمات و الكوارث فإنه تقرر عودة التعلم الحضوري في المدارس على النحو التالي :

- Week of 24th January (24th January – 28th January 2022) Students KG1 – Grade 5 will resume back to school.
- Week of 31st January (31st January – 4th February 2022) Students Grade 6 – 9 will resume back to school along with KG – Grade 5 students.

* عودة الطلاب الى المدرسة من الروضة الأولى حتى الصف الخامس في الاسبوع 24 الموافق ليوم الاثنين بتاريخ 24 يناير.
* عودة الطلاب الى المدرسة من الصف السادس حتى الصف التاسع في الاسبوع 31 الموافق ليوم الاثنين بتاريخ 31 يناير .

يرجى من الجميع اتباع الاجراءات التالية :

*إظهار نتيجة فحص PCR صالحة لمدة 96 ساعة مطبوعة

Please follow the procedures below:

(يجب تسليمها ورقيا عند المدخل).

- Provide the school with a 96-hour valid PCR test (**print out only**)
- Complete the Travel Declaration Form <https://forms.office.com/r/hX8xiareXZ>

*إكمال نموذج إقرار السفر على الرابط المرفق أدناه

<https://forms.office.com/r/hX8xiareXZ>

Please note your child(ren) will not be allowed to enter in school if the following mentioned above are not completed by 24th January 2022.

يرجى الملاحظة أنه لن يسمح بدخول الطالب إلى المدرسة في حال عدم إتمام الإجراءات المذكورة أعلاه بحلول 24 يناير لعام 2022 .

شاكرين تعاونكم دمتم سالمين

Thank you for your continued support. If you have any questions or concerns, please contact the school reception 03-767700 or email communication@alainamericanschool.ae

لمزيد من الاستفسارات او الدعم يمكنكم دائما التواصل معنا عبر ايميل communication@alainamericanschool.ae التواصل

او رقم الهاتف 037677000

Thank you

Regards,

AAAS Administration

إدارة روضة ومدرسة العين الأمريكية